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Odpoved dobičku se je mnogokratno
izplačala

O dasedanjem odaosu ljud-
skega odbora mesta Sarajeva do
naže tovarne lahko govorlm sa-
mo v superlativih. PustiU »o
nam maksimum dobička ta sa-
mostojno razpolaganje. L. 1954
Rroo dobili 85 %, letos pa 64 * .
Tako stališče ni ostalo brez sa-
dov. Zgradili smo des&t stano-
van] ter imamo rzomo idrav-
stveno ia higiensfco-tehnlčno za-
š«to. Toda glavni del dobička
smo porablU r.a drlg prolzvod-
nj«. Trenutao odpovedoraoje
mestnega Ijudskega odbora do-
bičku se je kaj hitro izplačalo.

Lansko leto smo ustvaril! 150
milijonov, letoa pa 205 milljo-
nov dinarjev dobička. Od kooica
leta 1953 pa do danes nismo niti
za dinar dvlgnill cen naiih. Iz-
delfeov, čepraiv so se v tem fasu
plače, prevoz, zaobala in drugi
pomožnl materiali podrazili za
dokaj odstotkov. Prav nič se ne
bojlmo, da ne bi tudi v sklopu
občine Novo Sarajevo naleteli
na polno razumevanje, ker uaš
kolektiv V pogledu povečanja
proizvodnje še nl lzrekel »adnj«
besede.


